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MEGHÍVÓ
A „Székely Mihály Szakképzésért Alapítvány”

2009. február 14-én 19 órától
rendezi meg

Alapítványi bálját
a Fő téri Általános Iskola tornatermében.

A jó hangulatot a békéscsabai 
Mediterrán Zenekar biztosítja.

Belépőjegyek ára 2800 Ft, 
melyek megvásárolhatók az iskola portáján.

Telefonszám: 66/312-564, 66/312-988, 66/312-528

Mindenkit szeretettel várunk!

Megköszönjük, ha adójuk 1 %-át is felajánlják 
alapítványunknak.

Adószámunk: 18382938-1-04

Szarvas város önkormány-
zatának pályázata a Gyoma-
endrődi út melletti kerékpár-
út megépítésére, egyelőre nem 
fért a keretbe – amint erről Ba-
bák Mihály polgármestert tájé-
koztatta a Közlekedési, Hírköz-
lési és Energiaügyi Minisztéri-
um tárcaközi bírálóbizottságá-
nak elnöke, Thoroczkay Zsolt. 
Mindez azután történt, hogy a 
bizottság elbírálta és miniszteri 
döntésre előterjesztette a 2008. 
évi II. fordulóra beérkezett pá-

lyázatokat. Amint Thoroczkay 
Zsolt írja, a szarvasi pályá-
zat a követelményeknek meg-
felelt, s a bizottság örömét fe-
jezte ki, hogy az önkormányzat 
erőfeszítéseket tesz a kerékpá-
ros infrastruktúra fejlesztésére, 
pénzt azonban most nem adtak. 
Felhívták ugyanakkor a fi gyel-
met arra, hogy a www.kertam.
hu honlapon sok egyéb hasznos 
információ mellett megtalál-
ható lesz a következő pályáza-
ti felhívás.

Nem fért a keretbe

Vidékfejlesztési fórum
Helyi Vidékfejlesztési Fórumra, hívja az érdeklődőket a 

Szarvasi Helyi Vidékfejlesztési Iroda, mely fórumon tájé-
koztatót adnak a vidékfejlesztés legaktuálisabb témáiról.

A rendezvényt február 12-én, csütörtökön 18 órától tart-
ják Békésszentandráson, az István király u. 16. sz. alatt 
lévő művelődési házban. Az esemény vendége lesz Gőgös 
Zoltán, a Földművelésügyi és Vidékfejlesztési Minisztéri-
um államtitkára.

A Szarvasi Önkormányzat 
sikeresen pályázott egy inku-
bátorház megépítésére, mely-
ben a megvalósulást követően 
helyi vállalkozások találhatnak 
majd megfelelő körülménye-
ket a tervek szerint. Az önkor-
mányzat megbeszélésre hívta 
a vállalkozásokat, melyek már 
érdeklődnek az inkubtorházba 
való betelepülésről.

A fórum résztvevőit január 
30-án, a hivetel tanácskozójá-
ban Kiszely Mihály alpolgár-
mester köszöntötte, feleleve-
nítve, hogy a tavaly elnyert 194 
millió forintos uniós forrás és 
a hozzá társuló 194 millió fo-
rintos önkormányzati önerő 
egy 2000 m2-es csarnoképület 
megvalósítását teszi lehetővé a 
Szarvasi Ipari Park régi Oros-
házi út meletti területén. Miu-
tán az önkormányzat a tőle tel-
hető módon igyekszik a vál-
lalkozások igényeit kielégíte-
ni, mielőtt a végleges kiviteli 
terveket elkészítené a Janurik 
György vezette Szarvasi Vá-
rosterv Kft., minden vállakozói 
igényt igyekeznek feltérképez-
ni. Ezek közül az önkormány-
zat azokat tudja majd fi gyelem-
be venni, melyek nem túlzottan 
speciális igények, s biztosítják 
azt, hogy az adott vállalkozás 
esetleges távozásával a helyi-
ségbe újabb bérlőt találjanak.

Az jövbeni inkubátorház 
részleteiről Bencsk Anita és 
Hegedűs Tibor adott részlete-
sebb tájékoztatást. Megtudhat-
tuk, hogy a 13500 m-es telken 
építendő 2200 m2 alapterüle-
tű inkubátorházba való bete-
lepülésről 8-10 konkrét vállal-
kozással folynak a tárgyalá-
sok. A projekt fő célja a helyi 
működő és most induló vállal-
kozások segítése, az ipari park 
vonzóbbá tétele és munkahe-
lyek teremtése. Dr. Balla Vil-
mos a megkötendő bérleti szer-
ződésekről adott tájékoztatást, 

melyek egyik fontos eleme, az 
évi 8500 Ft/m2-es bérleti díj, 
ami uniós minimum-kikötés. 
Az önkormányzat határozatlan 
idejű szerződéstervezeteket ké-
szített, melyekben természete-
sen szerepel a rendes és rend-
kívüli felmondás lehetősége 
is, de minden egyes betelepül-
ni szándékozóval egyedi meg-
állapodásokat kötnek majd. 
Kiszely Mihály itt mondta el, 
hogy az önkormányzat képvi-
selő testülete rendkívüli ülésen 
hozott határozatot arról, hogy 
a betelepülő vállalkozásoknak 
az öt év letelte után – ameddig 
az önkormányzatnak vállalnia 
kell az inkubátorház működte-
tését – elővásárlási jogot bizto-
sít a bérlőknek, úgy, hogy a sa-
ját erőként befektetett 194 milló 
forintot a majdan kikalkulálan-
dó árban nem veszik fi gyelem-
be. Ezt követően Mihály István 
a Barex Kft. nevében nyilatko-
zott arról, hogy cégük szeretné 
felajánlani az inkubátorháznak 
a termálfűtés lehetőségét, en-
nek érdekében kezdeményez-
nek további egyeztetéseket a 
beruházóval. Felhívta a fi gyel-
met egy esetleges napkollekto-
ros energiahasznosítás lehető-
ségére is. Janurik György ez-
után arról szólt, hogy a betele-
pülést komolyan gondolók mi-
előbb egyeztessenek a tervező 
céggel, hogy a legmegfelelőbb 
terveket tudják elkészíteni. A 
fórumon részt vett, és taná-
csaival segítette mind a beru-
házókat, mind a vállakozókat 
Sztankó János, a békéscsabai 
Vállalkozó Centrum ügyveze-
tője és Hódsági Tamás a Békés 
Megyei Kereskedelmi és Ipar-
kamara elnöke. Az általános tá-
jékoztatók végeztével a vállal-
kozások képviselőinek volt le-
hetősége a személyes konzultá-
cióra mind a beruházó, mind a 
tervező képviselőivel, az egye-
di igények egyeztetésére.

Inkubátorház: újabb 
forduló

A Körösök Völgye Akció-
csoport Non Profi t Kft. rend-
kívüli taggyűlései keretében a 
héten tárgyalt az Új Magyaror-
szág Vidékfejlesztési Program 
III. (A vidéki élet minősége és 
a vidéki gazdaság diverzifi ká-
lása c.) tengely nem horizon-
tális intézkedéseire benyúj-
tott kérelmekről – tájékoztat-
ta lapunkat a KVA Non Profi t 
Kft. kommunikációs referen-
se, Bótos Edit.

Az Akciócsoport elkészítette 
a beérkezett 36 db projekt ponto-

zási jegyzőkönyvét, s ezek alap-
ján döntött az előzetes támoga-
tási rangsorokat illetően is. 

A Csoport vezetői mintegy 
620 millió Ft támogatás oda-
ítéléséről határoztak, mely ösz-
szeg jelentős része, közel 410 
millió Ft a hátrányos helyze-
tű településeken megvalósuló 
fejlesztésekre fordítható, míg 
több mint 210 millió Ft-tal ki-
fejezetten a helyi vállalkozá-
sok alapítását és fejlesztését, 
új munkahelyek teremtését 
támogatnák.

Növekvő esélyek a 
Körösök völgyében


